

## Reusable Blood Pressure Cuffs

### INSTRUCTIONS FOR USE

This device complies with American Heart Association recommendations for cuff width to arm circumference ratios if used according to labeling.

Accuracy may be affected if used beyond the index line/ range marking parameters.

1. Read blood pressure monitor's instruction prior to use.
2. Select the correct blood pressure cuff based upon limb circumference.
3. Apply the cuff to the selected limb area.
4. Properly align the cuff artery markings and snugly secure/ fasten the cuff.
5. If the cuff markings are out of index range, choose a larger or smaller cuff as required.

If the cuff is grossly contaminated with blood or other bodily fluids, it should be discarded.

**Cleaning Instructions:** For normal cleaning with mild detergents or a diluted bleach solution (1-2%), wipe the cuff with the solution, rinse with water, and dry.

**Disinfecting Instructions:** Using a disinfecting solution such as Enzol, Cidezyme, Cidex, Sporidicin, Isopropyl Alcohol (70%), or Ethanol (70%), wipe or spray the cuff and allow to stand for approximately one minute. Rinse well with water and dry.

**Note:** If the cuff is submerged in the disinfecting solution, the fittings should be capped to prevent liquid from getting inside the cuff.

Midmark Corporation denies any liability that may arise from the unauthorized use of this product.

Made in the USA.

Manufactured without natural latex.

Manufactured without DEHP.



English

## Tensiomètres à brassard

### MODE D'EMPLOI

Cet appareil est conforme aux recommandations de la Société de Coeur Américain concernant le manchon ajustable à la largeur du bras si on suit les instructions sur l'étiquette. Dans le cas d'une utilisation au-delà de l'index paramètre, on risque une perte légère de précision.

1. Lire les instructions du moniteur de tension artérielle avant emploi.
2. Sélectionner le manchon de tension artérielle correct selon la largeur du bras.
3. Fixer le manchon au membre choisi.
4. Mettre en place correctement le manchon en fonction des limites indiquées pour une meilleure lecture artérielle, et serrer-le.
5. Si le manchon n'éteint pas les limites indiquées, choisir un plus grand ou plus petit manchon.

Si une quantité non négligeable de sang ou de tout autre fluide corporel vient à contaminer le brassard, ce dernier doit être mis au rebut.

**Instructions d'entretien :** Pour un entretien courant avec des détergents doux ou une solution d'eau de javel diluée (1-2 %), nettoyer le brassard à l'aide de la solution, puis rincer à l'eau claire avant de laisser sécher.

**Instructions de désinfection :** Nettoyer avec une lingette ou un spray à l'aide d'une solution désinfectante, comme de l'Enzol, du Cidezyme, du Cidex, du Sporidicin, de l'alcool isopropylique (70 %) ou de l'éthanol (70 %), puis laisser agir pendant une minute environ. Rincer abondamment à l'eau claire et laisser sécher.

**REMARQUES :** Si le brassard est immergé dans la solution désinfectante, boucher les orifices des tubes pour empêcher le liquide de s'introduire dans le brassard.

Midmark Corporation dénie toute responsabilité émanant d'une utilisation non autorisée de ce produit.

Fabriqué sans latex naturel.

Fabriqué sans DEHP.



Français

### Model Numbers:

Infant: 3-009-0068, Child: 3-009-0070, Small Adult: 3-009-0062, Adult, Midmark: 3-009-0064, Large Adult, Midmark: 3-009-0066, Adult Long: 3-009-0072, Large Adult Long: 3-009-0074, Thigh: 3-009-0076



**Statcorp Medical**  
14476 Duval Place West, Suite 303  
Jacksonville, FL 32218 USA

Rx Only

Made in the USA for Midmark Corporation  
690 Knox Street, Suite 100  
Torrance, CA 90502 USA  
midmark.com

